
 





Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 
mevr. drs. J. Klijnsma 
Postbus 122 
9400 AC Assen 

Emmen, 14 februari 2022 

Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 41 RvO betreffende OV-abonnementen  

Geachte voorzitter, 

De gevolgen van de coronacrisis op het openbaar vervoer is meermaals onderwerp van bespreking geweest 
in Provinciale Staten en zal onze aandacht blijven houden. Er ligt een grote uitdaging om – zodra de situatie 
het weer toelaat – reizigers te verleiden om het OV (wederom) te gaan gebruiken. Een laagdrempelig en 
aantrekkelijk product in zowel prijs als kwaliteit is daarin een belangrijke factor.  

Reizigersvereniging Rover doet (in haar bericht ‘OV moet nu nadenken over terugwinnen reiziger’ en haar 
rapport ‘Van snijden naar rijden’) een aantal suggesties om het aanbod beter te laten aansluiten bij deze 
tijd. Zo kan een halfspits-abonnement spitsen afvlakken en de reiziger gelijktijdig flexibiliteit bieden. Dit sluit 
ook beter aan bij de ontwikkeling dat mensen (halve dagen) thuis werken. Ook pleit Rover voor nieuwe 
producten zoals een tien- of honderdrittenkaart zodat reizigers niet blijven vastzitten aan een ongebruikt 
abonnement, tijdens een eventuele nieuwe lockdown of wanneer zij blijven thuiswerken. Een traditioneel 
(maand)abonnement lijkt ook niet passend in een situatie waarin mensen slechts een beperkt aantal dagen 
op kantoor behoeven te zijn.  

Hierover heb ik namens de fractie van de ChristenUnie de volgende vragen. 

1. In de begroting 2022 van het OV-Bureau staat dat mensen door middel van promoties verleid worden 
het OV (opnieuw) te gebruiken; dit omvat awareness campagnes en prijspromoties / voordeelacties. Is 
bij de verleidingsstrategie ook nagedacht over het – en zo ja, welk – aanbod van laagdrempelige en 
aantrekkelijke producten die beter aansluiten bij deze tijd? 

2. Op welke wijze wordt bij de ontwikkeling van de OV-producten rekening gehouden met 
maatschappelijke ontwikkelingen, zoals het vaker thuiswerken, in relatie tot de (vaste) kosten voor de 
reiziger?   

3. Welke mogelijkheden ziet u om de suggesties van Rover, zoals de (her)invoering van de rittenkaart, te 
betrekken bij het verleiden van reizigers om meer gebruikt te maken van het OV?  

Ik zie uit naar uw antwoord. 

Hoogachtend, 

R. R. Pruisscher 
ChristenUnie

https://www.rover.nl/nieuws/50-corona/2021-ov-moet-nu-nadenken-over-terugwinnen-reiziger

